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Moščani dobro sodelujemo
z vodno skupnostjo

Območna vodna skupnost Ljubljanica-Sava, Vojkova la Ljub-
ljana bo prihodnje leto stara 15 let. Je največja obtnočna vodna
skupnost v naši republiki. Sega od Kolpe do Kamniških planin ter od
Cerkniškega jezera do vključno občine Hrastnik. Tako kot je po
obliki raznoliko ozemlje, na katerem deluje s svojima izvajalskima
organizacijama VGP Hidrotehnik, Slovenčeva 95 Ljubljana in Po-
djetje za urejanje hudournikov, Hajdrihova 28 Ljubljana, je svojsko
tudi vodovje, ki prihaja na dan na njenem ozemlju ali pa priteče od
drugod. Z vodnogospodarskim svetovalcem OVS Ljubljanica-Sava
dipl. inž. Štefanom Horvatom smo se pogovarjali o nalogah, ki jih je
ta samoupravna interesna skupnost materialnega značaja - zajetna
18 občin - uresničila v letu 1987 ter poudarili še nekatere aktualne
zadolžitve.

Koliko sredstev je imela vaša
skupnost v letu 1987 za svoj in
slovenski program?

Prejeli smo 15.177 milijonov
dinarjev prihodka. To nam je
omogočilo redno združevanje
sredstev pri Zvezi vodnih skup-
nosti Slovenije ter izvedbo vzdr-
ževalnih del na vodotokih in raz-
delitev dotacij nekaterim zuna-
njim uporabnikom vodnogospo-
darskih sredstcv.

Omenili ste le vzdrževalna
dela. Kako pa je bilo z investicij-
skimi zadolžitvami?

Lani smo zaključili največjo na-
ložbo preteklega srednjeročnega
obdobja in sicer dovodni rov ter
pregrado v Prigorici pri Ribnici.
Oba objekta sta vredna ogleda.
Imata tudi uporabno dovoljenje.

Dovodni rov nas je stal 605 mili-
jonov dinarjev, pregrada pa 450
milijonov dinarjev. Cene so se-
veda iz časa gradnje. Objekta va-
rujeta pred poplavami Ribnico in
Kočevje ter obsežno ozemlje med
obema mestoma. Podobno pre-
grado nameravamo zgraditi tudi
v občini Ljubljana Vič-Rudnik in
sicer na Božni nad Polhovim
Gradcem. Ta naj bi varovala pred
visokimi vodami jugozahodni del
Ljubljane. Vremenoslovci na-
mrec napovedujejo deževna leta.

Lani smo uredili tudi glavno
odvodnjo na melioracijskem ob-
močju Radomlja I v domžalski
občini. Dela potekajo sedaj že na
drugem delu tega melioracijskega
področja. Prva so stala 860 milijo-
nov dinarjev.

Kako pa ste realizirali pro-
gram vzdrževalnih del?

VGP Hidrotehnik in Podjetje
za urejanje hudournikov sta
v skladu s predlogi zelo delovnih
občinskih delegatskih konferenc
opravila v glavnem vse dogovor-
jene naloge. V ta namen je potro-
šil VGP Hidrotehnik 2740 milijo-
nov, PUH pa 980 milijonov di-
narjev.

Pogosto mešajo pojma vodno
in komunalno gospodarstvo.
Kljub temu, da prvo skrbi za
vodovje, drugo pa tudi za vodo-
vode. Kakšno je sodelovanje
med tema dvema panogama?

OVS Ljubljanica-Sava je lani
po svojem pravilniku sofinanci-
rala ludi objekte za oskrbo s pitno
vodo. Zanje je namenila 1603 mi-
lijone dinarjev. Z veseljem ugo-
tavljamo, da so bile realizirane vse
poirebc krajevnih skupnosti.

Podoben (ne)sporazum kot pri
oskrbi z vodo je tudi pri čiščenju
voda. Kakšno pa je tu razmerje
med vodnim in komunatnim go-
spodarstvom?

Postopamo podobno kot pri
objektih za oskrbo z vodo. Lani
smo za sofinanciranje (do 30%)
čistilnih naprav porabili 1661 mi-
lijonov dinarjev. Največ denarja
smo dali za ljubljansko osrednjo

čistilno napravo in sicer 691,8 mi-
lijona dinarjev. Toliko, kolikor je
Ljubljana potrebovala. Sofinanci-
rali smo tudi začetek izgradnje
čistilne naprave v Vnanjih Gori-
cah. Z našo akcijo pa smo realizi-
rali že del naloge, ki jo Zvezi vod-
nih skupnosti Slovenije nalaga
prvo dopolnilo k njenemu sred-
njeročnemu planu. To oprede-
ljuje sofinanciranje (do 60%) in-
dustrijskih in komunalnih čistil-
nih naprav v porečju Save pred
hidroelektrarno Vrhovo pri Rade-
čah. Iz naših sredstev in denarja
IUV Vrhnika smo postavili indu-
strijsko čistilno napravo v IUV
TOZD Usnjarna Šmartno pri Li-
tiji.

Ta čistilna naprava je že nare-
jena? Kaj pa druge?

Poleg omenjene čistilne na-
prave v porečju Save so lani pre-
jeli denar še investitorji I. faze
modernizacije mokrega postopka
separacije REK Zagorje, čistilne
naprave v Iskra Trbovlje ter I.
faze reciklaže odpadne vode pri
farmi Ihan.

Kako pa, ste bili zadovoljni
z delavnostjo delegatskih konfe-
renc za skupščino OVS Ljublja-
nica-Sava?

Mislim, da smo ena redkih sa-
moupravnih interesnih skupno-
sti, ki je lahko ponosna na svoje
delegate. Resnično tvorno sodelu-
jejo pri nastajanju in izvrševanju
planov. Če je pri tem svoj čas
nekoliko klecala Ijubljanska dele-
gatska konferenca, moram reči,
da se je tudi ta krepko postavila
na noge, in da intenzivno sodeluje
v naši dejavnosti.
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